
Zápis ze 105. zasedání RKaM

Datum: 3. listopadu 2021 od 16.00

Místo: Videokonference ZOOM

Přítomni: PhDr. David Emler, Ph.D.; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš

Ryza; MUDr. Josef Štorm

Omluveni: Vít Jurásek; Mgr. Miroslav Čermák;

Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jana Guregová; vedoucí útvaru

ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; vedoucí pracovníci

stravovacích služeb KaM UK Miroslav Votruba, MBA a Ing. Branislav Djobek;

vedoucí pracovník investic KaM UK Ing. Otto Kult

D. Emler přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání.

1) Program

D. Emler navrhl hlasovat o programu zasedání. Program byl součástí podkladových

materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje program 105. zasedání RKaM UK.

Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

2) Zápis

D. Emler navrhl následně hlasovat o zápisu ze 103. zasedání RKaM. Zápis byl

součástí podkladových materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje zápis ze 103. zasedání RKaM UK.



Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

D. Emler navrhl následně hlasovat o zápisu z hlasování per rollam RKaM. Zápis byl

součástí podkladových materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje zápis per rollam RKaM UK.

Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

3) Odkup pozemku Plzeň

O. Kult představil situaci, kdy je možné odkoupit pozemek parc. č. 8135/13 v k.ú.

Plzeň, nacházející se pod kolejí Heyrovského, Heyrovského 5, 301 00 Plzeň. Cena

byla stanovena znaleckým posudkem. Detailní informace byly součástí

podkladových materiálů.

Přítomní členové rady se shodli, že jde o logický krok, neměli výhrad, ani dalších

připomínek.

Usnesení: RKaM UK vyjadřuje kladné stanovisko s navrhovaným odkupem pozemku

parc. č. 8135/13 v k.ú. Plzeň, nacházející se pod kolejí Heyrovského

Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

4) Stížnost Daniela Šárovce

D. Emler stručně představil stížnost pana Daniela Šárovce, kterou radě písemně

komunikovala M. Hurdová. Součástí detailních podkladů bylo i stanovisko právního

odboru RUK, který doporučuje požadavek na slevu z nájemného odmítnout.



Všichni přítomní členové rady se shodli, že považují stížnost (požadavek na slevu)

za neopodstatněnou.

Usnesení: RKaM UK považuje stížnost Mgr. Šárovce za neopodstatněnou,

ztotožňuje se s názorem právního odboru RUK

Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

5) Nominace člena RKaM UK do VŘ na ředitele KaM

D. Emler představil záměr rektora UK nominovat do výběrového řízení na ředitele

KaM UK jednoho člena RKaM UK. J. B. Lášek navrhl nominovat předsedu rady

předsedu rady D. Emlera, ten nominaci přijal.

Usnesení: Rada kolejí a menz UK navrhuje jako svého zástupce pro VŘ na

ředitele/ředitelku KaM UK D. Emlera

Pro: J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: D. Emler

6) Věcné břemeno ve prospěch společnosti PRE

O. Kult představil situaci, společnost PRE vede přes pozemek 605/2, k.ú. Praha

Břevnov ve správě KaM UK (v sousedství koleje Kajetánka) kabel nízkého napětí.

Cena za strpění věcného břemena byla stanovena znaleckým posudkem, nad rámec

původní dohody společnost PRE navíc provede pokládku živičného povrchu nejen v

ploše výkopové rýhy, ale položí nový povrch na celou komunikaci. Detailní informace

byly součástí podkladových materiálů.

Přítomní členové rady neměli výhrad.

Usnesení: Rada vyjadřuje kladné stanovisko se zřízením věcného břemena na

pozemku 605/2, k.ú. Praha Břevnov ve prospěch společnosti PRE



Pro: D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

7) Různé

T. Ryza požádal O. Kulta o přehled prováděných stavebních prací za rok 2021 a

informaci o možnosti ubytování na akademický rok 2022/2023 na koleji Švehlova.

Stavební přehled byl přislíben na následující zasedání.

D. Emler se zeptal M. Votruby na prodeje v menzách UK po nastavení nových cen.

M. Votruba odpověděl, že prodeje odpovídají předpokladům, tj. řádově 3500-4000

teplých jídel denně, za měsíc říjen zhruba 65.000 vydaných jídel.

D. Emler poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání.

Zapsali: D. Emler, J. Štorm


